

台湾著名艺术家杨治玮老师来马授课啦!!!

开始接受报名哦!先到先得!

一场不容错过的户外教学&示范工作坊

热烈欢迎国内外爱画画的朋友

认识的不认识的

有画画基础的O基础的都可以一起来交流

如果您想画画却儿无从开始

如果您想更进一步地激发自己的创作思维

如果您想在创作的路上获得更丰盈的养分

来参与就对了!

大家看看杨老师也透过海报上的微笑

欢迎大家来参与

等你们哟!

~工作坊模式:户外写生教学&示范

参与者的特别优惠

-可以全程录影老师的示范

-Daniel Smith Extra Fine Watercolor/15ml参与者可以以特别优惠价购得此产品

~特别注明:少于12人报名,主办方有权取消这项工作营,并会全数退还报名者所缴付的费用。

~日期/时间/地点:

* 2024 December:

-14/Saturday/8.45am12pm & 2pm-5pm-双溪大年郊区&渔村

-15/Sunday/8.45am12pm & 2pm-5pm-双溪大年市区

-16 Monday/8.45am12pm & 2pm-5pm-十八丁碳窑&渔村

每日集合点会另行通知

~交通:自备.

但如果大多数参与者都需要主办方提供交通服务,可以在Google Form上注明。

唯主办方会额外征收交通费。

~膳食:各自负责,当然也欢迎大家与老师一起共餐,费用平摊。

~费用:RM700/早鸟价 / RM800/原价/3天

RM450/早鸟价/RM500/原价/2天

RM250/早鸟价/RM300/原价/1天

(不包括住宿、膳食&交通,但如果说参与者有需要主办方提供预订酒店,共享交通等事宜的协助等事宜,可以直接在Google Form清楚地注明。同时,报名表格上也清楚地了

汇款方式)

**REGISTRATION FORM: <https://forms.gle/WAY57TnZwRXHrCWP6>

~缴费方式:

-银行: Maybank

-户头号码: 1020 4602 0212

-收款人: YEOH CHOON SENG

(付款之后请把Bank In Slip发到我的/Whats App/FB Messenger,我们确认付款信息后,会在1天之內给予您回复)

*** 请注意, 主办方确定收到款项之后, 报名才正式生效*** 谢谢!

~Payment Method:

1. Bank In

- Please bank in accordingly with the following details:

Applicable to payment from Malaysia Bank only.

-Account Name : YEOH CHOON SENG

-Bank Name : Malayan Banking Berhad (MAYBANK)

-Account Number : 1020 4602 0212

2. Paypal ID: jaysonyeoh@gmail.com

-Please bank in accordingly with the following details:

~材料&工具:

请携带自己惯用的画画工具:

-色盘

-笔刷

-抹布

-小水杯

~额外物品:

-个人药物

-洗漱用品&替换衣物

-雨伞&雨衣(备用)

-

* 参与条规:

- 1) 参与者临时退出或中途退出学习/工作营, 是无权向主办方追讨回所缴付之学费, 也不允许把学额转让给其他人。所以, 报名和付费之前, 请认真考虑自身时间等等, 是否允许全程参与课程, 才缴费。
- 2) 参与者必须与在集合点之前10分钟到达集合点, 每日的集合点, 会另行通知。为了不影响其他参与者的学习, 以及把控时间的节奏, 迟到者恕不等待。但可以提供写生地点的Location Link。
- 3) 参与者请务必照顾好自身安全, 请带上绘画工具之余, 携带自身药物, 多喝水。具体需要带些什么, 可以参考Google Form的特别注明。

参与者之电子版签名, 表示同意上述之参与条规, 特别是第一项。

姓名: _____

签名: _____

日期: _____

Renowned Taiwanese Artist Mr. Yang Zhiwei is coming to Malaysia to teach!

REGISTRATION is now OPEN on a first-come, first-served basis!

An OUTDOOR TEACHING and DEMONSTRATION WORKSHOP is open to all painting enthusiasts, regardless of experience.

If you're interested in painting but unsure where to begin, looking to enhance your creative thinking, or wanting to enrich your creative journey, this workshop is for you!

Mr. Yang's inviting smile on the poster welcomes everyone to join us. We look forward to seeing you there!

~Workshop Format: Outdoor Sketching & Demonstration

****Special Offers for Participants****

-You can record the entire teacher's demonstration.

-Participants can buy Daniel Smith Extra Fine Watercolor/15ml at a discounted price.

****Note****

-If less than 12 people register, the organizers may cancel the workshop, and all fees will be refunded.

~Workshop dates, times, and locations:

- 14th/Saturday/8:45am-12pm & 2pm-5pm—Suburban & Fishing Village of Sungai Petani

- 15th/Sunday/8:45am-12pm & 2pm-5pm—Urban Area of Sungai Petani

- 16th/Monday/8:45am-12pm & 2pm-5pm—Visit Charcoal Kiln & Fishing Village of Kuala Sepetang

~Fee:

- Fees: RM700 (Early Bird) / RM800 (Regular) for 3 days

- RM450 (Early Bird) / RM500 (Regular) for 2 days

- RM250 (Early Bird) / RM300 (Regular) for 1 day

****The cost excludes accommodation, meals, and transportation. Participants can request assistance with**

booking hotels, arranging shared transportation, or other matters by indicating so in the Google Form.

Payment methods are clearly outlined on the registration form.

~Meeting points will be communicated separately.

~Transportation: Self-arranged.

**Please specify on the Google Form if most participants require transportation services provided by the organizers, as an additional fee will apply.

~Meals:Self-arranged. You are welcome to join the teacher for meals, with costs shared.

~REGISTRATION FORM: <https://forms.gle/WAy57TnZwRXHrCWP6>

~Materials & Tools:

Please bring your preferred painting tools:

- Palette
- Brushes
- Cloth
- Small water cup

Additional Items:

- Personal medication
- Toiletries & change of clothes
- Umbrella & raincoat (for backup)

~Participation Rules:

- 1.Participants who withdraw or leave the workshop early are not eligible for fee refunds or spot transfers. Please consider your schedule before registering to ensure full participation.
- 2.Participants are required to arrive at the meeting point 10 minutes before the scheduled time. The meeting point for each day will be announced separately. Latecomers will not be waited for to avoid disrupting other participants' learning and to maintain the schedule, but a location link for the sketching site can be provided.
- 3.Participants must prioritize their safety. Along with painting tools, remember to bring personal medication and stay hydrated. Refer to the special notes on the Google Form for a list of specific items to bring.

~An electronic signature signifies agreement with the participation rules, particularly the first item.

Name: _____

Signature: _____

Date: _____